
 

 

Už od mala jsem zkoušela různé sporty od těch míčových, přes plavání až po atletiku, ale v 

devíti letech jsem se nadobro našla v tanci. Začínala jsem v Tanečním kroužku ve Vrdech, 

právě pod vedením mé současné kolegyně, Terky Francové. 

Své taneční obzory jsem později rozšiřovala i v ZUŠ Čáslav s lektorkami Hanou Kačmarskou a 

především Petrou Schönbekovou, která mě toho spoustu naučila a dala mi nespočet příležitostí 

se rozvíjet v moderním a výrazovém tanci. 

Také jsem měla v posledních letech možnost si vyzkoušet i samotnou choreografickou tvorbu a 

nasbírala jsem několik medailových úspěchů na regionálních soutěžích, jako Čáslavský 

čtyřlístek nebo Ledečský taneční pohár. 

V současnosti dokončuji osmileté studium na Gymnáziu v Čáslavi, a i přes to, že bych se 

v budoucnu ráda věnovala studiu ekonomie a médií, práce s lidmi mě skutečně nabíjí. 

Zkušenosti s vedením dětí mám především z letních táborů, ale například i ze Sportovního 

parku Pardubice, plaveckého kroužku nebo dětských dnů. 

Tanec mě stále velmi naplňuje, momentálně navštěvuji různé taneční workshopy a také se 

podílím na scénickém představení Příběh mince v Kutné Hoře, které se v průběhu letošního 

léta opět koná na nádvoří Vlašského dvora. 

 

Odkaz na ukázku sólové choreografie Easy to Love: https://youtu.be/e-Si8kxJNOk 

Odkaz na upoutávku představení Příběh mince: https://youtu.be/UgvllV4EjnM 
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